

QUESTIONNAIRE #3

Complete name of the enterprise/company

PAINT AND VARNISH MAKING PLANT “AVRORA” Limited Liability Company

Name, surname and position of the managing director of the enterprise/company

Vaskovskyi Dmytro - Director

Contact data of the enterprise/company and of the person authorized to work with foreign partners (postal address, e-mail, telephone/fax)

Address: 3 Budindustriyi Str., Cherkasy, Ukraine, 18030

Tel/fax: +380 472 71-04-71, 71-28-81

Sales department +380 472 71-08-68

e-mail: aurora.ck.ua

Director: Vaskovskyi Dmytro

director@aurora.ck.ua

Commercial director: Dogadko Oleksandr

dogadko@aurora.ck.ua

Declarant: Postavniuk Tetiana

postavnyk@aurora.ck.ua

Enterprise/company profile

PVMP “Avrora” LLC specializes in manufacturing and supplying of paint and varnish products. The plant offers paint and varnish materials in both industrial and customer-size packages.

For today, there are the following directions of production:

- Traffic paints of TM «Traffic»
- Industrial products of TM "Aurora"
- Prefabricated varnishes TM "Aurora"
- Decorative paint and varnish materials of TM «Miks color»

What regions (countries) are of particular interest for your enterprise/ company regarding exports operations? Which products/ services your enterprise/company is ready to export? If the enterprise/company already exports to foreign markets? Which products/services?

The plant exports decorative products in such countries as Moldova, Russia, Georgia. Prefabricated varnishes are in great demand in Uzbekistan.

What regions (countries) are of particular interest for your enterprise/ company regarding exports operations? Which products/ services your enterprise/company is ready to export?

We are ready to cooperate with countries of CIS and Europe on all our directions of our production.

What infrastructure or investment projects, tenders abroad are of particular interest for the enterprise/company regarding your participation?

We are interested in tenders for supply of paint and varnish materials.

АНКЕТА

Полная название предприятия

Общество с ограниченной ответственностью «Лакокрасочный завод «Аврора»

Ф.И.О. руководителя (с указанием должности)

Васьковский Дмитрий Николаевич - директор

Контактные данные предприятия и лица, ответственного за взаимодействие с иностранными партнерами (почтовый адрес, электронный адрес, телефон факс).

Адрес: г. Черкассы, ул. Стройиндустрии, 3

Тел. Факс +380 (472) 710471, 712881

Отдел Продаж +380 (472) 710868

е - mail: aurora.ck.ua

Директор: Васьковский Дмитрий Николаевич

director@aurora.ck.ua

Коммерческий директор: догадки Александр Витальевич

[dogadko @ aurora. ck. ua](mailto:dogadko@aurora.ck.ua)

Декларант: Поставнюк Татьяна Викторовна

postavnyk @ aurora. ck. ua

Краткая информация о предприятии.

ООО «ЛС« Аврора »специализируется на производстве и поставке лакокрасочной продукции. Предлагаются во внимание лакокрасочные материалы как в промышленной таре, так и в мелкой фасовке для розничной торговли.

На сегодняшний день существуют следующие направления производства:

- краски Для дорожной разметки ТМ «Traffic»
- Продукция промышленного назначения ТМ «Аврора»
- Полуфабрикатный лаки ТМ «Аврора»
- Декоративные лакокрасочные материалы ТМ «Miks color»

На рынках каких стран предприятие уже осуществляет экспорт; какой продукции/услуг?

Завод осуществляет экспорт декоративной продукции в такие страны как Молдавия, Россия, Грузия. Полуфабрикатные лаки имеют большой спрос в Узбекистане.

Какие регионы (страны) интересуют предприятие с точки зрения экспортной деятельности; виды продукции услуг предприятие готово поставить на эти рынки?

Мы готовы сотрудничать с различными странами СНГ и Европы по всем направлениям нашего производства.

Какие инфраструктурные, инвестиционные проекты, тендеры за рубежом интересуют предприятие с точки зрения участия в них?

Заинтересованные в тендер и на поставку лакокрасочных материалов.